
Protokół  

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

odbytego w dniu 4 grudnia 2018 r. 
 

Pierwsze posiedzenie komisji otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy Widawa, powitał radnych i oznajmił, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisja powinna się 

ukonstytuować. 

Wobec powyższego radny Marek Olejniczak zgłosił kandydaturę radnego Eugeniusza 

Pokorskiego na Przewodniczącego Komisji. W wyniku przeprowadzonego głosowania radny 

Eugeniusz Pokorski został 6 głosami za wybrany Przewodniczącym Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska, przy 1 głosie wstrzymującym.  

Następnie Komisja przystąpiła do głosowania nad kandydaturą radnego Czesława Mikły, który 

został zgłoszony do pełnienia funkcji zastępcy Przewodniczącego Komisji. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania 6 radnych poparło kandydaturę radnego Mikły, przy 1 głosie 

wstrzymującym.  

W toku dalszego posiedzenia członkowie Komisji apelowali, aby wszystkie projekty uchwał 

były omawiane na posiedzeniach Komisji.  

Następnie dyskutowano w temacie remontu dróg gminnych i zakupywanego kamienia. Zdaniem 

radnych lepiej zakupić kruszywo lepszej jakości, bo droga utwardzona lepszym materiałem 

przez dłuższy okres nie będzie wymagała kolejnego remontu. 

W temacie głos zabrał Wójt Gminy, który oznajmił, że rocznie ok. 1,5-2 mln zł jest 

przeznaczane na utwardzanie dróg gminnych.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska – radny 

Eugeniusz Pokorski zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 
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